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Nieuwsbrief 6 
8 december 2022 

 

Bestuurszaken 
 

Het is al weer enige tijd geleden dat we een nieuwsbrief 
hebben uitgebracht dus hoog tijd voor een update op het 

gebied van de zaken die het bestuur bezighouden. Na de 
zomerstop is het seizoen 2022/2023 van start gegaan met, 

zoals gebruikelijk de Algemene Ledenvergadering begin 
september. Marina en Erik hebben hun intrede gedaan tot het 

bestuur en we hoewel we zoals alle bridgeclubs in Nederland het ledenaantal 

hebben zien dalen, hebben we gelukkig ook een aantal nieuwe leden mogen 
verwelkomen. We hopen dat zij zich snel thuis voelen bij ons. Het is goed om te 

zien dat de technische commissie zijn draai heeft gevonden waardoor het nu 
gesmeerd loopt. Daarbij blijven we benadrukken dat het belangrijk is dat er op 
tijd afgemeld wordt. Hierbij nogmaals het verzoek om bij afwezigheid uiterlijk 

maandag 17.00 uur (via e-mail of whats app) een berichtje te sturen aan Els 
Bosmans (elsje.bosmans@gmail.com of 06-15182299). Tenzij er sprake is van 

ziekte of een noodgeval, is het niet oké om te wachten tot dinsdag voor een 
afmelding. Het bezorgt de TC onnodig extra werk. 

 
 

Sponsoring 
 

Als kleine bridgeclub boffen wij met lokale sponsors die bereid zijn 
in ons te investeren met een bijdrage in welke vorm dan ook. Op 

de website staan de namen vermeld inclusief een link naar de 
websites maar omdat niet iedereen de website regelmatig bezoekt 
hierbij een overzicht van onze sponsors: 

 
- Dé Huismeesters (hoofdsponsor en leverancier van de wisseltrofee) 

- Knorth Makelaardij 
- HappyNurse 
- Derks Rijplaten 

- Autobedrijf van Meegen 
- Gidding Hoveniers 

- XL Lingerie 
- Bakkerij Engelen 

 

Mocht u bij één van deze bedrijven als klant iets afnemen, denk er dan eens aan 
om te vermelden dat u lid van Doublet bent en blij bent met hun sponsoring. Om 

hen te enthousiasmeren sponsor te blijven, is het fijn als ze merken dat deze 
reclame iets oplevert. Naast de wat kleinere lokale bedrijven, maken we ook 
ieder jaar gebruik van de mogelijkheid deel te nemen aan de Rabobank 

Clubsupport actie. Dit jaar leverde dat €164,83 euro op. Iedereen die gestemd 
heeft, heel hartelijk bedankt! 

 

mailto:elsje.bosmans@gmail.com
https://www.mrwoon-raamdecoratie.nl/bemmel/onze-showroom/
https://www.fransknorthmakelaardij.nl/
https://happynurse.nl/uitzendbureau/arnhem
https://derksbemmel.nl/
https://www.autobedrijfvanmeegen.nl/
https://giddinghoveniers.nl/
https://xllingerie.nl/
https://www.bakkerijengelen.nl/
https://www.rabobank.nl/leden/clubsupport
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De Kinkel 
 

Erik en Henny hebben een gesprek gehad met de Kinkel over 

allerhande zaken waaronder de nieuwe tafels. Albert ter Burg, 
bedrijfsleider van de Kinkel verzekerde ons dat zij bij de aanschaf 
van de tafels hebben nagedacht of deze tafels geschikt waren om 

aan te bridgen. De eerste weken ontvingen we diverse 
opmerkingen van leden omdat het paar dat aan de korte zijde zit, 

last heeft van de in het midden geplaatste poot. De belangrijkste reden waarom 
de tafels vervangen moesten worden is het feit dat de oude tafels te zwaar zijn 

om te tillen en niet stapelbaar zijn. De nieuwe tafels hebben wieltjes en kunnen 
makkelijk opgeklapt worden, hetgeen Arbo technisch beter is voor de mensen die 
de tafels moeten verplaatsen. Niet alleen de bridgeclub, maar ook anderen 

gebruiken de zaal en de tafels. Bovendien zijn ze tweedehands en konden voor 
een aantrekkelijke prijs worden verkregen. Al met al een plausibel verhaal. We 

spelen er nu enkele maanden mee en raken er aan gewend. Wie dat wil, kan 
natuurlijk ook schuin zitten met twee personen aan de lange zijde. 
 

Hoewel er nog geen schriftelijke bevestiging daarvan hebben, kondigde Albert 
aan dat de zaalhuur hoogst waarschijnlijk omhoog gaat in verband met de hoge 

energiekosten en de dalende baromzet. We wachten de berichten af en mocht de 
verhoging daadwerkelijk doorgaan en dit past niet in de begroting van dit jaar, 
dan overleggen we met de leden hoe we dit kunnen oplossen. Maar zover is het 

dus nog niet. 
 

 

Feestdagen 
 

Over enkele weken vindt op 20 december de kerstdrive plaats. 

Alle leden hebben een uitnodiging hiervoor gehad en de 
evenementen commissie is druk bezig er weer een uiterst 

geslaagde avond van te maken. 
 
Op 27 december is de Kinkel gesloten dus is er geen bridge en 

hebben we alle tijd om ons op te maken voor een sprankelende afsluiting van het 
jaar met familie, vrienden en ieder die ons lief is. Veel warmte en gezelligheid 

toegewenst en ik kijk ernaar uit om u weer in goede gezondheid in 2023 te 
ontmoeten! 

 
 
 

Namens het bestuur,  
 

Henny van Gogh 
Voorzitter Bestuur Doublet 


